
 

Referat af bestyrelsesmøde den 30/11-2020 hos Annemarie 
Dagsorden: 
1.  Velkomst- referat fra mødet 27.august 2020  
2.  Orientering fra formanden, herunder 
      Mindeord Frederik Plum 
      Gåsetårnsturnering 
      Sponsorer 
      Gavekort - anvendelse 
      Nyhedsbrev december 
      Nøglebesiddelser 
3.  Status spilleplan/ -dage, herunder 
      Coronatiltag 
      2-bordsturneringer 
       Distrikts Hold 
       Juleafslutning 
4.   Økonomi v. Kasseren 
       Status 
       DIF og DGI s coronahjælpepulje 
5.  Status begynderundervisning v. Olaf 
6.  Kursusdag 2021 med Steen Løvgreen - temaer  
7.  Status lokaler  
8.  Eventuelt  
9.  Dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Ad. 1. Formanden bød velkommen til Ib 
Ad. 2. Vi afholdt et minuts stilhed for Frederik og lod vore tanker gå til familien 
          Det var heldigt at Gåsetårnsturneringen nåede at blive udskudt af hensyn til               
          Tilmeldinger og tilbagebetalingerne. Den afvikles 20.11.2021. 
          Hans Ove har orienteret sponsorerne om, hvorledes vi er startet igen. 
          Bent orienterer i nyhedsbrevet om gavekort til Computerpaletten 
          Næste nyhedsbrev udsendes først efter statsministerens pressemøde omkring den 10/12 
          Bent forsøgte at få overblik over, hvem der har nøgler til de forskellige steder. 
Ad. 3.    Der spilles onsdag i Hollænderhaven i 5 lokaler med to borde i hver.        
           Fremover skal der bruges bridgemate. 
           Tilmelding til torsdagsbridge privat sendes med i næste nyhedsbrev. 
           Distriktshold er udsat indtil videre.  

Der bliver i år ingen egentlig juleafslutning. Der serveres kaffe og kage i 
pausen. 

           Ved den lejlighed tages der afsked med Jette. 
Ad. 4.     Olaf gennemgik regnskabet. Der var ingen kommentarer. 
           Vi har endnu ikke modtaget svar på vores ansøgning til DIF og DGI s 
           Hjælpepulje. 
Ad. 5.   Der er på  nuværende tidspunkt 7 kursister. Der er stor interesse og god 
         stemning. 
Ad. 6.   Det vides ikke, om kurset kan gennemføres. Steen har forslag til 3 emner. 
Ad. 7.   På TAMU-Centret er vores borde, skabe m.m. flyttet tilbage til vores  
         oprindelige lokaler. I Hollænderhaven starter ny forpagter 01/01-2021. 
Ad. 8.   Intet. 
Ad. 9.   Vi afventer, til vi ved mere. 
Ref. Annemarie  
      
 


